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Z á p i s n i c a  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Michalová 

konaného dňa 15.12.2022 

Starostka obce:  Ing. Terézia Tisovčíková 

Poslanci OcZ:  9: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Ing. 

Erika Goceliaková,  Ing. Ivan Kokavec, Milan Krupa, František Vojtas, 

Jaroslav Vojtas  

Prítomní poslanci: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Ing. 

Erika Goceliaková, Milan Krupa, František Vojtas, Jaroslav Vojtas 

Hlavná  kontrolórka obce: Ing. Iveta Purgatová 

Zamestnanci obce: Mgr. Martina Kupcová, Ing. Anna Tisovčíková  

Neprítomní - ospravedlnení: Ing. Ivan Kokavec  

Občania prítomný podľa prezenčnej listiny.  

 

K bodu 1: Otvorenie 

Obecné zastupiteľstvo obce Michalová otvorila a viedla starostka obce Ing. Terézia 

Tisovčíková. Na zasadnutí je prítomných 8 poslancov Obecného zastupiteľstva obce Michalová, 

obecné zastupiteľstvo je tým uznášania schopné. 

 

K bodu 2: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a uznesení  

Za zapisovateľku zápisnice zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Michalová určila 

starostka obce Ing. Terézia Tisovčíková zamestnankyňu obecného úradu Mgr. Martinu Kupcovú. 

Za overovateľov správnosti zápisnice určila starostka obce Ing. Terézia Tisovčíková poslancov 

obecného zastupiteľstva Milana Krupu a Vladimíra Gaála. 

 

K bodu 3: Návrh na schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva obce 

Michalová 

Starostka obce Michalová Ing. Terézia Tisovčíková predložila návrh programu zasadnutia 

obecného zastupiteľstva obce Michalová. 

Pani poslankyňa Belková navrhla doplniť bod programu o mládežnícky parlament, tak ako sa 

poslanci rozprávali na prípravnom zastupiteľstve. 

Pani starostka vysvetľovala prečo neodporúča ešte hlasovať a doplniť mládežnícky parlament 

ako bod programu, nie sú dostatočne pripravené materiály, aby to mohlo ísť do schvaľovania. 

Treba lepšie pripraviť podklady. Zistiť všetky podmienky a povinnosti, ktoré pre obec 

z o zriadenia parlamentu vyplývajú.  
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Pani Belková poukázala, že dohoda bola, že sa zaradí do programu. Namietala, že zákon dáva 

možnosť zriadiť parlament. Združenie je pripravené, chcú si zažiadať o dotácie, a keď sa to 

neschváli, nebudú mať možnosť zažiadať o dotáciu.  

Pani poslankyňa Goceliaková potvrdila, že obec nemôže zriadiť mládežnícky parlament. 

Citovala zo zákona: „Fyzická osoba, právnická osoba alebo zastupiteľstvo vyššieho územného 

celku, okrem obce, môže zriadiť mládežnícky parlament.“ Obecné zastupiteľstvo môže zriadiť, 

obecný mládežnícky parlament a na to je potreba zmeniť smernice a rokovací poriadok aby sa to 

mohlo aplikovať do praxe. 

 

Prešlo sa k hlasovaniu za doplnenie bodu programu o mládežnícky parlament.  

Hlasovanie: za: 4: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, František Vojtas, Vladimír Gaál,   

Proti: 3: Milan Krupa, Jaroslav Vojtas, Ing. Erika Goceliaková,  

Zdržal sa hlasovania: 1: Ing. Miloš Dekrét  

Doplnenie o bod programu Mládežnícky parlament nebolo prijaté.  

 

Pán poslanec František Vojtas žiada o doplnenie programu o zvýšenie platu hlavnej kontrolórke 

obce. 

Hlasovanie: za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0  

OcZ jednohlasne schválilo doplnenie programu o bod č. 16 zvýšenie platu hlavnej 

kontrolórke.  

 

Pani poslankyňa Belková požiadala o doplnenie programu o nahrávanie zastupiteľstiev. 

Hlasovanie: za: 3: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, František Vojtas. 

proti: Milan Krupa, Ing. Erika Goceliaková, Ing. Miloš Dekrét, Jaroslav Vojtas, 

zdržal sa: Vladimír Gaál.  

 OcZ neschválilo doplnenie o tento bod do program OcZ. Ďalšie návrhy na doplnenie 

programu neboli.  

  

Pani starostka dala hlasovať za návrh programu:  

Návrh programu: 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Návrh na schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva obce Michalová 

4. Voľba  návrhovej  komisie 
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5. Vyhodnotenie plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí OcZ 

6. Návrh na VZN č. 1/2022 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku na dieťa materskej 

školy a školského zariadenia na území obce Michalová 

7. Návrh na VZN č. 2/2022 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a 

školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Michalová 

8. Návrh na schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Michalová na I. 

polrok 2023 

9. Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce Michalová na roky 2023 – 2025 

10. Návrh na schválenie finančného rozpočtu obce Michalová na roky 2023 – 2025 

11. Voľba prísediacich Okresného súdu Brezno  

12. Protest prokurátora 

13. Členovia komisie  

14. Určenie členov do rady školy a do rady materskej školy  

15. Určenie platu starostky obce  

16. Zvýšenie platu hlavnej kontrolórky obce  

17. Informácie starostky obce 

18. Diskusia  

19. Záver 

 

Hlasovanie:  za: 7: Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Ing. Erika Goceliaková, Milan 

Krupa, František Vojtas, Jaroslav Vojtas, 

Proti: 0,  

Zdržal sa hlasovania: 1: Mgr. Iveta Belková 

Program obecného zastupiteľstva bol schválený v tomto znení.  

 

K bodu 4: Voľba návrhovej komisie 

Starostka obce Ing. Terézia Tisovčíková navrhla do návrhovej komisie poslancov Ing. Eriku 

Goceliakovú a Ing. Miloša Dekréta. Obecné zastupiteľstvo obce Michalová zvolilo návrhovú 

komisiu v zložení: Ing. Erika Goceliaková a Ing. Miloš Dekrét.  

Hlasovanie: za: 8, Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 

 

K bodu 5: Vyhodnotenie plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

Vyhodnotenie plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí OcZ prečítala zamestnankyňa 

obce pani Kupcová. Skonštatovala, že  uznesenia OcZ obce Michalová zo zasadnutí konaných 



4 
 

24.10.2020 a 23.11.20222 sú splnené. Predaje, ktoré obecné zastupiteľstvo schválilo sú 

dokončené. V plnení zostáva uznesenie č. 74/2017 z 13. júla 2017 odpredaj pozemkov pre Kláru 

Zajakovú.   

Hlasovanie: 8 za, Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0  

Obecné zastupiteľstvo zobralo vyhodnotenie plnení na vedomie a jednohlasne uznesenie 

prijalo. 

 

K bodu 6: Návrh VZN č. 1/2022 obce Michalová o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku 

na dieťa materskej školy a školského zariadenia na území obce Michalová 

 Návrhová komisia predložila návrh na VZN č. 1/2022 obce Michalová o určení výšky dotácie 

na mzdy a prevádzku na dieťa materskej školy a školského zariadenia na území obce Michalová. 

Pani Ing. Erika Goceliaková prečítala dôvodovú správu. Podľa zákona je obec povinná určiť výšku 

dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a na dieťa stravujúce sa v školskej jedálni 

na príslušný kalendárny rok všeobecne záväzným nariadením. Navrhovaná výška dotácie na mzdy 

a prevádzku na dieťa materskej školy a školskej jedálne je prepočítaná podľa počtu detí k 15. 

septembru predchádzajúceho kalendárneho roka, ktorý materská škola vykázala v štatistickom 

výkaze „Škol MŠ SR 40 – 01“, čo 50 detí. Dotácie na mzdy a prevádzku materskej školy a školskej 

jedálne sú poskytované z výnosu dane z príjmov, ktorý je obci prideľovaný zo štátneho rozpočtu 

podľa osobitných predpisov. V priebehu rozpočtového obdobia je možné predmetné VZN 

aktualizovať dodatkami (napr. pri zmene rozpočtu obce). 

Hlasovanie: za: 8, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

 Obecné zastupiteľstvo prijalo jednohlasne a bez pripomienok návrh uznesenia.  

 

K bodu 7: Návrh na VZN č. 2/2022 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v 

školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Michalová 

 Návrhová komisia predložila návrh na VZN č. 2/2022 o výške príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Michalová. Pani 

Ing. Erika Goceliaková prečítala dôvodovú správu. Na zabezpečenie výroby jedál a nápojov v 

zariadeniach školského stravovania je okrem plnenia odporúčaných výživových dávok, zásad pre 

zostavovanie jedálnych lístkov, dodržiavania materiálno - spotrebných noriem dôležité aj 

stanovenie výšky príspevku zákonného zástupcu dieťaťa alebo žiaka na nákup potravín na jedno 

jedlo. MŠVVaŠ SR zverejnilo 16.11.2022 nové finančné pásma a preto sme boli nútení navrhnúť 

zmenu.  
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 Pri vyúčtovaní minulých mesiacov sme zistili, že finančné pásmo, v ktorom sme sa nachádzali, 

nie je dostatočné vzhľadom na navyšovanie cien potravín. Preto sme navrhli 1. finančné pásmo, 

podľa ktorého sa nám navýši z pôvodných 1,54 € na deň/1 dieťa na 1,70 € na deň/1 dieťa.  

Po sčítaní všetkých nákladov a výdavkov spojených so zariadením školského stravovania sme 

zistili, že režijné náklady stúpli. Preto navrhujeme 3,50 € mesačne/1 dieťa – pôvodne 2 € 

mesačne/1 dieťa.  

 Navrhujeme aj navýšenie hodnoty stravného lístka pre zamestnancov – v zariadení školského 

stravovania sa hodnota stravného lístka určuje ako súčet režijných nákladov na jedno jedlo a 

finančného pásma určeného MŠVVaŠ SR. Podľa metodického usmernenia dospelí stravníci musia 

byť v rovnakom pásme ako deti – avšak v skupine B, v našom prípade navrhujeme 1. finančné 

pásmo skupiny B – 2,00 €/1 hlavné jedlo. Navrhnutá hodnota stravného lístka je 4,88 € (2,00+2,88 

réžia). 

 Zákonný príspevok zamestnávateľa predstavuje 55% z hodnoty stravného lístka – v našom 

prípade 2,68 €. Zamestnanec uhrádza 45% hodnoty stravného lístka – 2,20 € - z toho 0,50 € 

príspevok zo sociálneho fondu. Zamestnanec uhradí na účet Zariadenia školského stravovania 1,70 

€/1 hlavné jedlo, z ktorých 0,20 € obratom uhradí vedúca školskej jedálne na účet OcÚ ako réžiu. 

Na potraviny tým pádom ostanú 2,00 € ako určuje finančné pásmo.  

 K danému bodu neboli žiadne otázky, ani pripomienky. Pani starostka dala za návrh uznesenia 

hlasovať. Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesie jednohlasne. 

Hlasovanie: za: 8, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

 

K bodu 8: Návrh na schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce 

Michalová na I. polrok 2023 

 Hlavná kontrolórka obce Ing. Iveta Purgatová predstavila plán kontrolnej činnosti na I. polrok 

2023. Kontrola dodržiavania a uplatňovania všeobecne záväzných právnych predpisov a 

interných noriem pri hospodárení s majetkom obce. Kontrola plnenia prijatých uznesení a 

prijatých úloh obecného zastupiteľstva. Kontrola vybavovania sťažností  a petícii v podmienkach 

obce. Vypracovanie odborného stanoviska k návrhu záverečného účtu obce za rok 2022 pred 

jeho  schválením. Vypracovanie plánu  kontrolnej činnosti pre II. polrok 2023. Vybavovanie 

prijatých podnetov. Účasť na školeniach pre hlavných kontrolórov a účasť na zasadnutiach 

Asociácie hlavných kontrolórov územnej samosprávy. Spolupráca so štátnymi orgánmi vo 

veciach kontroly hospodárenia s prostriedkami pridelenými obci so štátneho rozpočtu, alebo 

fondov EU. Účasť na zasadnutiach obecného zastupiteľstva a zasadnutiach komisie finančnej a 

hospodárenia s majetkom obce Michalová. 
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  Návrhová komisie predložila návrh na schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky obce. K návrhu neboli žiadne pripomienky, ani otázky. Starostka obce dala za 

predložený návrh hlasovať. Obecné zastupiteľstvo jednohlasne uznesie prijalo. 

Hlasovanie: za: 8, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0  

 

K bodu č. 9: Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce Michalová na roky 

2023 – 2025 

 Hlavná kontrolórka obce Ing. Iveta Purgatová predložila odborné stanovisko k návrhu 

rozpočtu. Stanovisko je zamerané najmä na posúdenie súladu návrhu rozpočtu so zákonom o 

rozpočtových pravidlách, na identifikáciu prípadných rizík a rezerv plnenia rozpočtovaných 

príjmov a rozpočtovaných výdavkov s dôrazom na hospodárnosť a efektívnosť rozpočtovaných 

finančných prostriedkov. Príjmová a výdavková časť rozpočtu je hodnotená v tomto stanovisku s 

ohľadom na zabezpečenie základných úloh obce. Odhadovaná výška celkových výdavkov v roku 

2023 je vyššia ako v roku 2022,  čo je vzhľadom na súčasné ekonomické prognózy 

pochopiteľné. Celkový dlh obce Michalová  je na úrovni 49,97. Návrh viacročného rozpočtu je 

zostavený v súlade s ústavným zákonom o rozpočtovej zodpovednosti a so zákonom o 

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Zákonné podmienky zostavenia návrhu rozpočtu 

obce Michalová pre roky 2023-2025 boli dodržané. 

 Návrhová komisie predložila návrh uznesenia. K návrhu neboli žiadne pripomienky, ani 

otázky. Starostka obce dala za predložený návrh hlasovať. Obecné zastupiteľstvo jednohlasne 

uznesie prijalo. 

Hlasovanie: za. 8, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0. 

 

K bodu 10: Návrh na schválenie finančného rozpočtu obce Michalová na roky 2023 – 2025 

K návrhu rozpočtu bola pripomienka na vytvorenie kapitálových výdavkov na 

financovanie výstavby autobusových zastávok. Na základe zmluvy o dielo, so spoločnosťou 

mmcité sk s. r. o., IČO: 36320854, zhotoviť dielo „Autobusové prístrešky Michalová“ vo výške 

47 919,26 €, ktoré majú byť dokončené do konca marca 2023, je potrebné mať v kapitálových 

výdavkoch financie na zafinancovanie projektu. Následne budú vynaložené prostriedky obce 

refinancované na základe zmluvy o poskytnutí finančného príspevku akčnou skupinou 

Partnerstvo Muránska planina – Čierny Hron vo výške 95 % zo sumy diela. Tieto vrátené 

financie, môžu byť použité na ďalšie plánované projekty obce. 

K pripomienke neboli žiadne otázky, ani námietky. Návrhová komisia predložila návrh 

uznesenia na zapracovanie pripomienky do návrhu rozpočtu.  
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Hlasovanie: za: 8, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0. 

 

K bodu 11: Voľba prísediacich Okresného súdu Brezno 

 Pani starostka navrhla ako prísediacich Okresného súdu Brezno pani Mgr. Ivetu Belkovú 

a Františka Vojtasa, ktorí sa dobrovoľne prihlásili na prípravnom zastupiteľstve. K návrhu neboli 

žiadne pripomienky. Návrhová komisia predložila návrh uznesenia. Návrh bol schválený.  

Hlasovanie: za. 8, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0. 

 

K bodu 12: Protest prokurátora  

 Návrhová komisia predložila návrh uznesenia na vyhovenie protestu prokurátora a zrušení 

VZN č. 1/2021 o verejnom poriadku obce, nakoľko nespĺňa požadované zákonné podmienky 

a bude potrebné schváliť nové VZN na najbližšom zastupiteľstve, podľa platného zákona. 

Pristúpilo sa rovno k hlasovaniu a uznesenie bolo schválené.   

Hlasovanie: za. 8, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0. 

 

K bodu 13: Voľba členov komisie  

 Pani starostka navrhla najprv jednotlivo hlasovať za členov v komisiách a následne schváliť 

uznesením všetkých členov. Pán Boháčik odmietol byť v komisii výstavby a životného prostredia 

a chce byť vo finančnej komisii, preto pani Goceliaková navrhla vymeniť pána I. Boháčika a pani 

I. Belkovú vo finančnej komisii. Hlasovalo sa za výmenu p. Boháčika a p. Belkovej vo finančnej 

komisii.  

Hlasovanie: za: 4: Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Ivan Boháčik, Ing. Erika Goceliaková, 

proti: 1: František Vojtas, 

zdržali sa hlasovania: 3: Jaroslav Vojtas, Mgr. Iveta Belková, Milan Krupa.  

 

 Následne sa hlasovalo za zaradenie Ivana Boháčika za člena finančnej komisie.  

Hlasovanie: za: 6: Vladimír Gaál, Ivan Boháčik, Jaroslav Vojtas, Mgr. Iveta Belková, Milan 

Krupa, František Vojtas, 

proti: 0, 

zdržali sa hlasovania: 2: Ing. Miloš Dekrét, Ing. Erika Goceliaková. 

 

 Pani poslankyňa Belková sa opýtala prečo nie je členom aj pán Gašperán. Predsedníčka pani 

Goceliaková povedala, aby ju pán Gašperán kontaktoval, nakoľko ho nepozná, nevie posúdiť či 
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má nejaké skúsenosti s hospodárením a majetkom obce. Po konzultácií s ním, nie je problém ho 

dodatočne zvoliť za člena finančnej komisie.   

 

 Pán I. Boháčik vyslovil nesúhlas, byť členom komisie výstavby a životného prostredia. 

Pristúpilo sa k hlasovaniu za jeho vyradenie.  

Hlasovanie: za: 6: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Vladimír Gaál, Ing. Erika Goceliaková, 

František Vojtas, Jaroslav Vojtas, 

proti: 1: Ing. Miloš Dekrét,   

zdržali sa hlasovania: 1: Milan Krupa. 

 

 Predseda komisie cestovného ruchu , podnikania poľnohospodárstva pán Vladimír Gaál navrhol 

doplniť za člena komisie Mateja Kokavca. 

Hlasovanie: za: 8: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Vladimír Gaál, Ing. Erika Goceliaková, 

František Vojtas, Jaroslav Vojtas, Ing. Miloš Dekrét, Milan Krupa, 

proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.  

 

 Členov komisie pre kultúru, šport, mládež a vzdelávanie odhlasovalo zastupiteľstvo bez 

pripomienok a jednohlasne.   

Hlasovanie: za: 8: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Vladimír Gaál, Ing. Erika Goceliaková, 

František Vojtas, Jaroslav Vojtas, Ing. Miloš Dekrét,  Milan Krupa. 

proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0. 

 

 Pán poslanec Dekrét navrhol ako členku komisie sociálnych vecí a rodiny Mgr. Martinu 

Kupcovú. Ako prvé sa hlasovalo za doplnenie členky.  

Hlasovanie: za: 5: Vladimír Gaál, Ing. Erika Goceliaková, Jaroslav Vojtas, Ing. Miloš Dekrét,  

Milan Krupa, 

proti: 3: František Vojtas, Ivan Boháčik, Mgr. Iveta Belková, 

zdržali sa hlasovania: 0. 

  

Hlasovanie za všetkých členov komisie sociálnych vecí a rodiny: 

za: 7: Vladimír Gaál, Ing. Erika Goceliaková, Jaroslav Vojtas, Ing. Miloš Dekrét,  Milan Krupa, 

František Vojtas, Ivan Boháčik, 

proti: 0, 

zdržali sa hlasovania: 1: Mgr. Iveta Belková. 
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 Posledné hlasovanie bolo za členov komisie ochrany verejného poriadku a vybavovania 

sťažností. Členovia boli jednohlasne schválený.  

za: 8: Vladimír Gaál, Ing. Erika Goceliaková, Jaroslav Vojtas, Ing. Miloš Dekrét,  Milan Krupa, 

František Vojtas, Ivan Boháčik, Mgr. Iveta Belková. 

Proti: 0, zdržal sa: 0.  

 

 Návrhová komisia prečítala celé znenie návrhu uznesenia na schválenie odsúhlasených členov 

komisií a pristúpilo sa k hlasovaniu. Uznesenie bolo OcZ schválené.  

Hlasovanie: za: 8: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Vladimír Gaál, Ing. Erika Goceliaková, 

František Vojtas, Jaroslav Vojtas, Ing. Miloš Dekrét,  Milan Krupa, 

proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.  

 

K bodu 14:  Návrh na schválenie členov rady Materskej školy v Michalovej a Spojenej školy 

v Pohronskej Polhore 

 Pani starostka navrhla vymenovať za člena Rady školy pri Spojenej škole v Pohronskej Polhore 

poslanca Vladimíra Gaála a starostku obce Ing. Teréziu Tisovčíkovú. Za členku Rady školy pri 

Materskej škole v Michalovej poslankyňu Ing. Eriku Goceliakovú.  

 Návrhová komisia predložila návrh uznesenia. K uzneseniu neboli pripomienky, ani otázky. 

Pristúpilo sa k hlasovaniu. Obecné zastupiteľstvo uznesenie schválilo.  

Hlasovanie: za: 8: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Vladimír Gaál, Ing. Erika Goceliaková, 

František Vojtas, Jaroslav Vojtas, Ing. Miloš Dekrét, Milan Krupa, 

proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.  

 

K bodu 15: Určenie platu starostky obce 

 Pani poslankyňa Ing. Erika Goceliaková predložila návrh uznesenia na zvýšenie platu starostky 

obce o 40 % z dôvodu náročnosti vykonávania funkcie, stále zvyšovanie kompetencií, roky 

skúsenosti pani starostky a dobre odvedenej práce pre obec.  

 Pán poslanec Dekrét sa vyjadril, že schvaľuje a súhlasí so zvýšením platu pani starostke. Pán 

poslanec František Vojtas sa pýtal, od ktorého dňa bude mať základný plat. Pani starostka mu 

odpovedala, že od 23.11. bude mať základný plat. Ďalšie otázky a pripomienky neboli a pristúpilo 

sa k hlasovaniu. Uznesenie bolo prijaté.  

 



10 
 

Hlasovanie: za: 5: Vladimír Gaál, Ing. Erika Goceliaková, Jaroslav Vojtas, Ing. Miloš Dekrét, 

Milan Krupa. 

proti: 0,  

zdržali sa hlasovania: 3: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, František Vojtas 

 

K bodu 16: Určenie platu hlavnej kontrolórky obce  

 Pán poslanec František Vojtas navrhol zvýšenie percenta odmeny hlavnej kontrolórky obce na 

maximálnu možnú výšku 30 %. Za dlhoročnú službu a pomoc obci a zamestnancom obce pri 

vykonávaní svoje práce. Za veľkú pomoc s vedením účtovníctva pri personálnej zmene, ktorá 

nastala na obecnom úrade, odchodom prednostky obce.  

 K bodu bola diskusia poslancov, či by nemohla byť odmena vyššia, ale zákon to žiaľ 

neumožňuje. Ďalší bod pripomienky bol, či sa nájdu na to peniaze v rozpočte, ale nakoľko je to 

malá položka, tak sa na to peniaze v rozpočte nájdu.  

 Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia na zvýšenie odmeny hlavnej kontrolórke obce 

a prešlo sa k hlasovaniu. Poslanci obecného zastupiteľstva návrh schválili. 

Hlasovanie: za: 5: Vladimír Gaál, Ing. Erika Goceliaková, Jaroslav Vojtas, Ing. Miloš Dekrét, 

Milan Krupa, Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, František Vojtas. 

proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0. 

 

K bodu 17: Informácie starostky obce 

 Pani starostka oznámila poslancom obecného zastupiteľstva a prítomným občanom, že za  

zástupkyňu starostky obec určila pani Ing. Eriku Goceliakovú. Poslanci obecného zastupiteľstva 

odsúhlasili hlasovaním návrh uznesenia, že vzali informáciu o menovanej zástupkyni na vedomie.  

Hlasovanie: za: 7: Vladimír Gaál, Jaroslav Vojtas, Ing. Miloš Dekrét, Milan Krupa, Mgr. Iveta 

Belková, Ivan Boháčik, František Vojtas. 

proti: 0,  

zdržali sa hlasovania: 1: Ing. Erika Goceliaková 

 

 Pani starostka následne pokračovala v príhovore prítomným a dúfa, že v tomto období, sa 

podarí zabezpečiť občanom plnohodnotný život v našej obci. Ubezpečila, že aj jej prioritou sú 

chodníky a ich obnova.  

 Pán poslanec Boháčik sa pýtal na čo sa chce čakať z ich opravou? Chodníky musia byť priorita. 

Je to pre zdravie nebezpečné. Luštiareň nie je dôležitá.  
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 Pani Starostka vysvetlila, že treba projekt na rekonštrukciu chodníkov. Bez súhlasu správy ciest 

to nepôjde. Spomenula výhrady zo strany správy ciest na vlastné rekonštrukcie chodníkov pred 

domami občanov. Treba zohnať financie. Chodníky sú na pozemku správy ciest. Musí sa 

postupovať podľa zákona. Aj ostatné projekty majú zmysel, aj Luštiareň má zmysel, rozvoj 

cestovného ruchu. Je to v pláne aj VUC.  

 Pán poslanec Dekrét sa vyjadril tiež k tejto téme a to, že oprava chodníkov nesmie porušiť cestu 

a nemôže byť urobená neodborne, bez projektu a súhlasu správy ciest. Mali by sme si ctiť históriu 

a nezabúdať aj na  Jozef Dekret-Matejovie lebo on začal kariéru tu na Michalovej.  

 Pán poslanec Gaál poukázal na potrebu zhotovenia pamätných tabúľ v našej obci, aj Jozefovi 

Dekretovi-Matejovie, aj G. K. Laskomerskému.  

  

 Pani starostka pokračovala ďalšou informáciou, ktorou je výstavba nájomných bytov.  

Poukázala na zložitosť danej témy, aby sa zodpovedali všetky otázky občanov a poslancov by bola 

potrebná samostatná diskusia. Tak isto sa chystá výstavba ulice Hrádza II, čo je tiež veľmi náročný 

projekt, ktorý bude trvať aj niekoľko rokov.  

 Pán poslanec Dekrét sa opýtal či nebude lepšie stavať rodinné domy, lebo sa obávala, že ľudia 

nebudú mať v blížiacej sa dobe peniaze na platenie nájmu.  

 

 Všetkých srdečne pozvala zapálenie poslednej adventnej sviečky na obecnom venci pred 

kostolom, do obce bude, ako každoročne, prinesené betlehemské svetlo a každý občan si môže 

z neho vziať domov. Bude rozsvietený aj vianočný stromček a nový betlehem. 

 Ďalšie podujatia, ktoré sa chystá v tomto adventnom čase, Folklórne Vianoce, organizuje 

Jednota dôchodcov Slovenska dňa 28.12.2022. o 15:00 h a 31.12.2022 sa uskutoční už tradičný 

silvestrovský beh.  

 Pán poslanec F. Vojtas sa opýtal, či sa bude zapaľovať vatra a ohňostroj. Pani starostka by 

zapaľovanie vatry uvítala, robilo sa to každý rok, len kvôli korone sa s tým prestalo, takže by bolo 

príjemné s tým znovu začať. Ešte rozmýšľa nad miestom, aby sa to nerobilo na parkovisku pred 

pizzeriou na novom asfalte. Nad ohňostrojom obec ešte premýšľa, väčšie čaro by bolo keby je len 

obecný ohňostroj a všetci občania by sa pri ňom zišli. Občania strieľajú veľa ohňostrojov a stráca 

to svoje čaro.  

 

K bodu 18: diskusia  

 Slečna Zajaková predstavila a porozprávala zúčastnením o mládežníckom parlament o jej 

pôsobení a skúsenostiach v rôznych podobných združeniach a organizáciách. Do 24.2.2023 je 
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možnosť žiadať o dotácia na fungovanie mládežníckeho parlamentu až do výšky 6000 €. Výzva 

na dotáciu býva vyhlásená každý štvrťrok. Potrebovala by poradiť po právnej stránke. Je členkou 

vidieckeho parlamentu slovenská. Robia rôzne súťaže, žena vidieka roka, vidiecke fórum, 

európsky manifest vidieka, ako zatraktívniť vidiek pre mladých ľudí, sieťovanie. Tieto skúsenosti 

by rada odovzdať tu v obci mladým, organizovať rôzne podujatia a workshopy na zbližovanie 

a združovanie mládeže.  

 

Pani starostka súhlasí s vytvorením obecného mládežníckeho parlamentu, ale je potrebné 

dôkladne vypracovať všetky nutné náležitosti a dokumenty. Všetko musí byť v súlade zo 

zákonom. Potom sa k tomu budú vedieť, aj lepšie vyjadriť poslanci. Takouto témou sa 

zastupiteľstvo ešte nezaberalo, preto si všetky potrebné náležitosti musíme všetci naštudovať. Má 

byť stanovená odborná komisia z radu poslancov. Odborná komisia má vybrať 20 členov, ktorý 

by prezentovali a plnili požiadavky oboch strán. Z toho vyplýva, že by sa členovia mali 

zúčastňovať aj obecných zastupiteľstiev. Takže ďalší krok by malo byť pripravenie obšírnejších 

podkladov (štatút, prihlasovacie podmienky napr. trvalý pobyt v obci, prihláška, zakladatelia, 

garant atď.). Keď bude všetko vypracovať, môže sa pokračovať v diskusii a aj k schvaľovanie 

obecného mládežníckeho parlamentu. Všetko sa robí, aj pre mladú generáciu, aby sa vracala do 

obce a mladí ľudia neodchádzali, našťastie do našej obce prichádzajú, aj cudzí aby tu žili a bývali. 

  

 Pán poslanec Dekrét sa opýtal na priestory a financovanie.  

 Slečna Zajaková potvrdila, že na organizovanie akcií a podujatí by určite priestory potrebovali. 

Cez Európsky zbor solidarity je možno získať na vypracované projekty až 500 € mesačne. Pri 

vypracovaní projektov sa dá nájsť odborník na pomoc, bude rada aj za odbornú pomoc z obce. Pri 

organizovaní aktivít pre mládež by nemusel byť odborník, ale ich skúsenosti plus skúsenosti obce.  

  

 Pán Dekrét navrhol priestory bývalej zubnej ambulancie. Pán F. Vojtas spomenul prázdne 

priestory bývalej posilňovne.  

 

 Pani poslankyňa Goceliaková navrhla všetky podklady a potrebné náležitosti k obecnému 

mládežníckemu parlamentu skonzultovať s právnikom. Slečna Zajaková môže ísť aj za členku 

kultúrnej komisie, aby bola pri organizovaní podujatí. ak máte byť parlament poradným hlasom 

obce je potrebné zmeniť poriadok obce a rokovací poriadok. Tak isto bude treba schváliť štatút 

obecného mládežníckeho parlamentu. Keď budú všetky tieto náležitosti splnené, nie je problém 

schváliť vznik parlamentu. Poslanci podporujú iniciatívu mladých a budú sa tešiť zo spolupráce.  
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 Starostka obce Ing. Terézia Tisovčíková ukončila rokovanie obecného zastupiteľstva a 

poďakovala účastníkom, zaželala všetkým prijemné prežitie sviatkov v rodine aj dedine a srdečne 

pozýva na podujatia, ktoré ešte budú tohto roku.  

 

 

V Michalovej 15.12.2022 

 

 

 

 

 

________________________   ______________________ 

Ing. Terézia Tisovčíková    Mgr. Martina Kupcová 

starostka obce      zamestnankyňa obecného úradu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

________________________   _______________________ 

overovateľ I.      overovateľ II. 

Milan Krupa      Vladimír Gaál 

 

 

 


